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نزاع؛ بيش از 84 هزار نفر را به پزشکي قانوني کشاند
معاون پزش��کي و آزمايش��گاهي اداره کل پزشکي قانوني استان تهران 
گفت : از ابتداي فروردين تا پايان دي ماه امسال 84 هزار و 915 تن به 
دليل صدمات ناشي از نزاع به مراکز پزشکي قانوني اين استان مراجعه 
کردند. به گزارش ايرنا سيدش��هرام موس��وي افزود: مراجعه اين ش��مار 
آس��يب ديده به دليل نزاع در 10 ماهه امس��ال به مراکز پزش��کي قانوني 
استان تهران در مقايسه با مدت مشابه سال گذشته که با شمار مراجعه 
کنندگان 84 هزارو 959 تن،يک دهم درصد کاهش يافته اس��ت. وي 
خاطرنش��ان کرد: از کل مراجعان به دليل آس��يب هاي ناش��ي از نزاع تا 
پايان دي امسال 55 هزار و 490 تن مرد و 29 هزار و 425 تن بوده اند. 
موسوي افزود: در دي امسال نيز شمار مراجعان نزاع به مراکز پزشکي 
قانوني با 2،8 درصد کاهش نسبت به دي ماه سال گذشته به 7 هزار و 
363 تن رسيده است. پيش از اين سازمان پزشکي قانوني از مراجعه 401 
هزار و 335 مصدوم نزاع از ابتداي فروردين تا پايان آبان ماه سال جاري 

به مراکز پزشکي قانوني در کشور خبر داده بود.

علت حذف »حق عائله مندي«  
از فيش حقوقي برخي بازنشستگان

مديرکل امور مالي صندوق بازنشس��تگي کش��وري درباره علت حذف 
حق عائله مندي و اولاد از فيش حقوقي برخي بازنشستگان توضيحاتي 
ارائه کرد و گفت: آن دس��ته از بازنشس��تگاني که دچار مش��کل شده اند 
هرچه سريعتر کد ملي افراد تحت تکفل خود را به دستگاه اجرايي زمان 
خدمتشان اعلام کنند. حسين بخشي زاده در گفتگو با ايسنا اظهار کرد: 
پراخت حق عائله مندي و اولاد که پيش از اين بر عهده دستگاههاي 
اجرايي بود از آذرماه به صندوق بازنشستگي کشوري محول شد. وي 
افزود: چندين بار اطلاع رس��اني به بازنشس��تگان انجام ش��د و از آنها 
خواه��ش کردي��م تم��ام مدارک مربوط به عائله مندي واولاد خود را به 
دستگاه اجراييشان ارائه کنند. مديرکل امور مالي صندوق بازنشستگي 
کشوري گفت: هيچ مهلتي براي ارائه مدارک تعيين نکرده ايم و همين 
حالا هم آن دس��ته از بازنشس��تگاني که دچار مشکل شده اند مي توانند 
مدارک خود را به دستگاه اجرايي شان ببرند. جاي نگراني وجود ندارد و 
اگر استحقاق دريافت حق اولاد و عائله مندي تاييد شود معوقات دوسه 

ماهي که گذشته است را نيز به آنها پرداخت مي کنيم.

الزام شهرداري براي بازسازي 
واحدهاي تجاري جنب پلاسکو

معاونت برنامه ريزي، توس��عه ش��هري و امور ش��ورا ش��هرداري تهران 
گفت: رسيدگي به وضعيت ذي نفعان واحدهاي تجاري جنب ساختمان 
پلاسکو پس از رفع موانع حقوقي و ابلاغ دستگاه قضا به شهرداري تهران 
به س��رعت انجام خواهد ش��د. به گزارش مهر، ناصر اماني در پي برخي 
اظهارات در صحن علني ش��ورا درخصوص وضعيت کس��به واحدهاي 
تجاري جنب س��اختمان پلاس��کو، با اذعان به حق نمايندگان ش��وراي 
شهر تهران در بيان مطالب در قالب تذکرات، هدف خود از توضيحاتش 
را تنه��ا رف��ع ابه��ام از برخي موضوعات عنوان کرد و گفت: اينکه گفته 
شود به وضعيت افراد ذي نفع در ساختمان ضلع شرقي پلاسکو که در 
جريان عمليات امداد و آواربرداري با مجوز نماينده دستگاه قضا تخريب 
گرديد، رسيدگي نمي شود نشات گرفته از عدم اطلاع از آخرين اقدامات 

شهرداري تهران است.

برگزاري هفتمين همايش دستاوردهاي 
علمي پژوهشي بندر خرمشهر

هماي��ش  هفتمي��ن   
علم��ي  دس��تاوردهاي 
 پژوهش��ي بندر خرمشهر با 
حضور اساتيد دانشگاه هاي 
ش��هيد چمران اهواز و علوم 
و فن��ون دريايي خرمش��هر، 
مدي��ر کل و کارکنان بندر و 

دريانوردي خرمشهر برگزار شد.به گزارش روابط عمومي اداره 
کل بن��در و دريان��وردي خرمش��هر، اين همايش به همت اداره 
مطالعات و برنامه ريزي واحد طرح و توس��عه در محل س��الن 
اجتماعات اين اداره کل برگزار شد.مدير کل بندر و دريانوردي 
خرمش��هر در اين همايش اظهار داش��ت: هدف ما اين است که 
با توجه به وضعيت موجود و پتانس��يل هاي بندرخرمش��هر آن را 
کاراتر و بهره ورتر سازيم.عادل دريس ادامه داد: ما در اين راستا 
بايد شرکت هاي سرمايه گذاري را هر چند کوچک و زودبازده 
که در زمينه صادرات و واردات فعاليت داشته باشند جذب کنيم 
ک��ه در ح��ال حاض��ر اين اتفاق در بندرخرمش��هر در حال وقوع 
است، با وجود اينکه رقابت بسيار سخت شده و بنادر ديگر نيز 
با اين چالش مواجه هستند.وي گفت: انتظار مي رود که اهداف 
و ش��رح وظايف کارکنان توس��ط واحد طرح و توسعه مشخص 
شود و بخش هايي که بيشترين اثر در فرايندها و ارزش افزوده 
بيشتري براي اداره کل دارند را شناسايي کنيم و افراد صاحب 
آن فرايند را آموزش دهيم. مدير کل بندر و دريانوردي خرمشهر 
ابراز اميدواري کرد که بندرخرمش��هر در س��ال آينده در مس��ير 
پژوهش محور حرکت کند. دريس ضمن اشاره به موفقيت هاي 
کسب شده توسط واحدهاي مختلف اين اداره کل در سال جاري 
گفت: اين موفقيت ها نشان دهنده اين است که اقدامات خوبي 

توسط بندرخرمشهر در حال انجام است.

مدير کل دامپزشکي استان ايلام:بيماري تب 
برفکي در ايلام بروز نکرده است 

مدير کل دامپزش��کي اس��تان ايلام گفت: هيچ گونه موردي از 
بيماري تب برفکي در ايلام بروز نکرده اس��ت .وهاب پيراني 
اظهار داشت: از جمله اقدامات شاخص دامپزشکي در سال جاري 
در خصوص پيشگيري از بيماري هاي دام بوده است.مديرکل 
دامپزش��کي اس��تان ايلام گفت: در سال گذشته با مشکل بروز 
و ش��يوع بيماري تب برفکي مواجه بوديم که باعث خس��اراتي 
در دامداري ها شد و مشکلاتي در زمينه تامين واکسن در سال 
گذشته وجود داشت که امسال با برنامه ريزي و پيش بيني هاي 
لازم و تامين به موقع نهاده ها واکسيناسيون را در سه فاز براي 
دام س��نگين و نيز دو فاز براي دام س��بک تعريف کرده که با 
اقداماتي که در اين راس��تا صورت گرفته اس��ت و نيز تامين به 
موقع واکسن و برنامه ريزي کافي باعث شد که با واکسيناسيون 
حدود بيش از 2 ميليون راس دام از ابتداي سال و نيز اوايل آبان 
انجام گرفته اس��ت و هيچ گونه مواردي از بيماري تب برفکي 
در استان شيوع و بروز نکرده است.وي ادامه داد: در خصوص 
پيشگيري از بيماري آنفولانزاي حاد پرندگان نيز در حال حاضر 
در کشور بسياري از استان ها درگير بيماري آنفولانزاي فوق حاد 
پرندگان هستند که خوشبختانه استان ايلام درگير اين بيماري 
نشده است، بيماري آنفولانزا از طريق هوا، افراد و خيلي از موارد 
منتقل مي شود، مراقبت ها و رعايت شرايط قرنطينه از پرورش 

تا ... اثرات زيادي در خصوص اين بيماري دارد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: چند روز بيش��تر از بررس��ي لايحه بودجه سال 96 
شهرداري تهران در صحن شوراي اسلامي شهر پايتخت نمي گذرد. 
در حالي که طي روزهاي گذشته برخي از بندهاي مربوط به اين 
بودجه مانند موضوع افزايش نرخ کرايه اتوبوس و مترو بيشتر مورد 
توجه قرار گرفته است، حالا برخي از اعضاي شوراي شهر درباره 
تبصره هاي��ي در اي��ن لايح��ه بودجه صحبت مي کنند که ممکن 
است ايجاد شائبه کند. يکي از اين بندها تبصره 5 لايحه بودجه 96 
شهرداري تهران درباره کمک شهرداري به موسسات عام المنفعه 
و اش��خاص حقيقي اس��ت و سقف اين کمک ها را تعيين مي کند. 
در اين ميان برخي از اعضاي ش��وراي ش��هر معتقدند که به علت 
اينکه در رابطه با تعيين اشخاص حقيقي و موسسات عام المنفعه 
که مي توانند مشمول کمک هاي شهرداري شوند هنوز چارچوب 
مشخصي تعيين نشده شرايطي براي اين کمک ها معين نگرديده، 

احتمال بي ضابطه بودن و ايجاد شائبه در آنها وجود دارد.
در همين حال به اعتقاد عضو ش��وراي ش��هر تهران کمک هاي 
بي ضابطه شهرداري به خيريه ها را شائبه برانگيز است. رحمت اله 
حافظي در گفتگو با ايلنا مي گويد: اگر اين کمک ها شاخص داشته 
باش��د و براس��اس ضوابطي صورت بگيرد، مش��کلي در آن وجود 
ندارد، اما اگر قرار باشد؛ يک نفر تصميم بگيرد که به کدام خيريه 
يا موسسه عام المنفعه يا اشخاص حقيقي کمک شود و به کدام  يک 
کمک نشود؛ درست نيست، لذا بايد چارچوبي معين وجود داشته 
باش��د که تحت چه ش��رايطي کمک ها انجام ش��ود و اين موضوع 
معطوف به نظر يک شخص نباشد. وي با تاکيد براينکه وقتي اين 
کمک ه��ا معط��وف ب��ه نظر يک نفر باش��د و يک نفر در اين حوزه 
تصميم بگيرد، ابهام ايجاد مي کند و مي تواند فرد را در مظان اتهام 
قرار دهد، ادامه داد: منطق ايجاب مي کند که افراد خود را در مظان 
اتهام قرار ندهند، لذا بايد شاخص و آئين نامه اي وجود داشته باشد 

و در قالب اين ضوابط عمل شود تا ايجاد شائبه نکند که در حال 
حاضر چنين نيست و هر کمک  و اقدامي مي تواند؛ شائبه برانگيز 
باشد که اين نحوه کمک به اشخاص حقيقي و حقوقي جاي تامل 
دارد. حافظي با بيان اينکه در حال حاضر تنها تصميم گيرنده درباره 
اين کمک ها شخص شهردار است، اظهار کرد: البته اين کمک ها 
در چارچوب سقف مشخص شده توسط شورا انجام مي شود، اما 
درباره افرادي که مورد کمک قرار بگيرند، هيچ ضابطه اي وجود 
ندارد. وي افزود: در قالب گزارش عملکرد تبصره هاي بودجه، ليست 
افرادي که به آنها کمک شده و ميزان مبالغ آنها در اختيار اعضاي 

شورا قرار نمي گيرد و اين گلايه ما از رئيس شورا است که ليست 
اين افراد و مقدار مبلغ کمک ش��ده را در اختيار اعضاي ش��ورا قرار 
نمي دهد و اين محروم کردن اعضاي شورا و نمايندگان مردم از 
حقوقو قانوني شان توسط رئيس شورا است. اين عضو شوراي شهر 
تهران گفت: تا جايي که مي دانم گزارش تبصره ها در صحن بيان 
شد، اما اعضاي شوراي اين گزارش را در اختيار ندارند و تنها رئيس 
شورا و احتمالا رئيس کميسيون برنامه و بودجه اين گزارش را دارند، 
اين درحالي است که رئيس شورا بايد تمامي گزارش ها را با تمام 
جزئيات در اختيار تمامي اعضاي شوراي شهر قرار دهد. حافظي با 

بيان اينکه تبصره بودجه اين اجازه را به شخص شهردار مي دهد که 
به تشخيص خود به هر شخص حقيقي و حقوقي در سقف تعيين 
شده کمک کند و هيچ محدوديت و منع ديگري وجود ندارد، اظهار 
کرد: اگر شاخصي وجود داشته باشد که شرايط را مشخص کند و 
معلوم شود که براساس چه شاخصي اين کمک ها انجام مي شود، 
مشکل ديگري وجود ندارد. اين عضو شوراي شهر تهران گفت: 
درباره لايحه بودجه 96 اين روش بودجه نويس��ي و بودجه ريزي 
ش��هرداري زير س��وال اس��ت و ما آن را نمي پذيريم، زيرا استاندارد 
نيست و سقف بودجه چيزي است که در رديف هاي بودجه وجود 
ندارد و تبصره ها به هيچ عنوان نبايد به سقف بودجه اضافه کنند، 
در حالي که شاهديم تبصره ها فضاي هزينه براي شهرداري ايجاد 
کرده اند که بتواند درآمد کسب کرده و هزينه کند . وي ادامه داد: 
اينکه تبصره ها خارج از رديف هاي مصوب بودجه محل درآمد و 
هزينه اي را تعريف کنند، روش غيراستانداردي است که سال ها 
انجام ش��ده و رئيس ش��ورا نيز به اين ش��يوه سيستم را اداره کرده 
که اميدواريم سال هاي بعد اين روش اصلاح شود، چرا که هرآنچه 
که قرار است؛ کسب درآمد يا هزينه شود بايد در رديف بودجه بيايد 
و تبصره ها صرفا ناظر بر نحوه هزينه کرد است و يا اينکه شورا تاکيد 
خاصي داشته  باشد که در قالب تبصره ها برخي کارها بايد مصوب 
شود. حافظي در پايان گفت: در حالي که مي بينيم خارج از بودجه 
مصوبه در تبصره ها هزينه اي به ش��هر تحميل مي ش��ود و منابعي 
براي درآمد شهرداري در نظر گرفته مي شود که پذيرفتني نيست 
و تع��داد اف��رادي که درباره اين موضوع صحبت مي کنند؛ کمتر از 
انگشتان دست است، بنابراين وقتي اين افراد در اقليت باشند، راي 
آنها صائب نخواهد بود، چرا که اصلاح اين رويه به راي اکثريت 
اعضا نياز دارد که اميدواريم در دوره پنجم شورا اين موضوع مورد 

توجه قرار گرفته و ائتلاف لازم هم صورت بگيرد.

عضو شوراي شهر تهران با انتقاد از بودجه 96 شهرداري مطرح كرد

شائبه در كمک هاي شهرداري به خيريه هاي خاص

ريسک خطر زندگي ۳ برابر شده استخودروهاي ناايمن شماره گذاري نمي شوندتصميم گيري درباره تعرفه پزشکي تا آخر سال
وزير بهداشت، درمان و آموزش پزشکي 
مي گويد تعرفه هاي پزشکي سال 1396 
قبل از پايان امسال تعيين و براي تصويب 
به هيات وزيران تقديم مي شود. سيدحسن 
ص  خصو ر ش��مي د ه ها د ا ضي ز قا

تعرفه هاي پزش��کي س��ال 96، افزود: با وزير کار، تعاون و رفاه 
اجتماعي صحبت کرده ايم که قرار شد قبل از پايان سال، جلسه 
ش��وراي عالي بيمه تش��کيل و متناس��ب با نرخ تورم تصميم و به 

هيات وزيران ارسال شود. 
وي ادام��ه داد: ش��وراي عالي بيمه متناس��ب ب��ا اعتبارات پيش 
بيني ش��ده در بودجه، تعرفه هاي پزش��کي س��ال آينده را تعيين 
خواه��د ک��رد البت��ه منطقي اين اس��ت که با توج��ه به نرخ تورم 

تصميم گيري شود.

س��ردار حس��ين اش��تري، فرمان��ده 
ناج��ا گف��ت: همانط��ور ک��ه پي��ش از 
اي��ن نيز هش��دار داده بودي��م، از ادامه 
ش��ماره گذاري خودروه��اي ناايمن در 
س��ال آين��ده جلوگي��ري خواهيم کرد. 

اش��تري با اش��اره به برنامه پليس براي تقويت توان تجهيزاتي 
اي��ن ني��رو گف��ت: يکي از اولويت هاي ما در س��ال آينده تامين 
تجهيزات به روز تر براي پرس��نل ناجا اس��ت گرچه بخش��ي از 
هزينه هاي اين اولويت از س��وي مجلس و دولت پذيرفته ش��ده 
ولي مش��خص نيس��ت در زمان واگذاري بودجه، چقدر از بودجه 
موردنياز اين امر تحقق يابد. وي گفت: از ادامه ش��ماره گذاري 
خودروهاي ناايمن در س��ال آينده جلوگيري خواهيم کردو اين 

امر توسط پليس راهور عملياتي خواهد شد.

معاون پيشگيري و ايمني سازمان آتش 
نشاني شهرداري تهران گفت: ريسک 
خطر در جامعه به شدت افزايش يافته 
و نس��ب به گذش��ته 3 برابر شده است. 
محمود قديري با بيان اينکه ريس��ک 

خطر در جامعه به ش��دت افزايش يافته اس��ت، اظهار داش��ت: 
بحث ايمني و آتش نش��اني در جامعه امروز از اهميت ويژه اي 
برخوردار است. معاون پيشگيري و ايمني سازمان آتش نشاني 
شهرداري تهران با بيان اينکه امروزه مواد صنعتي و تکنولوژي 
بسيار پيشرفت داشته اما نمي دانيم از چه تجهيزاتي براي ساخت 
آنها اس��تفاده مي ش��ود، افزود: بدون ش��ک با تغيير فناوري و به 
روز شدن تجهيزات ريسک خطر زندگي نيز به شدت افزايش 

يافته است.

اخــبار شـهرستان

توسعه همکاري هاي اقتصادي منطقه آزاد انزلي و ولژسکي روسيه 

حمل ۵۵۰ ميليون ليتر فرآورده هاي نفتي در منطقه سبزوار

»رامين عربي«، شهردار کهريزک خبر داد:
آغاز طرح جهادي استقبال از بهار در شهر کهريزک

با پيگيري هاي سازمان فضاي سبز شهرداري ملارد صورت گرفت :
فاز اول پروژه آبياري قطره اي در شهر ملارد افتتاح گرديد 

با فرا رس��يدن آخرين ماه س��ال و نزديک 
ش��دن به فصل بهار، بنا به س��نتي هرساله 
اج��راي طرح جه��ادي اس��تقبال از بهار 
در اولوي��ت برنامه هاي هم��ه واحدهاي 
اجرايي ش��هرداري کهريزک قرار گرفت.

عل��ي کيواني-کهريزک؛ »رامين عربي« 
با اش��اره به اين خبر گفت: هرس��اله پس از 
پايان فصل س��رما و در پيش بودن فصل 
بهار و نوروز، طرح استقبال از بهار در همه 

حوزه هاي مديريت ش��هري به اجرا در مي آيد تا در يک طرح 
جهادي و فراگير ، فضاي ديداري شهر زيبا سازي و مشکلات 
خدماتي، نظافتي و عمراني شهر برطرف شود.وي افزود: شهر 
کهريزک يکي از مسيرهاي پر تردد مسافران نوروزي است و 
بسياري از مسافران استان هاي جنوبي کشور در زمان ورود يا 
خروج از شهر گذرشان به شهر کهريزک مي افتد به همين منظور 

علاوه بر زيبا س��ازي و بهسازي فضاهاي 
سبز بوستان هاي محلي، گل آرايي ميادين 
ورودي ش��هر، زيبا سازي بلوارهاي اصلي 
و پر تردد، نصب پرچم هاي رنگي بر فراز 
پل ه��ا، جم��ع آوري زباله ها و نخاله هاي 
س��اختماني از حاش��يه جاده ها، شستشو و 
نظافت المان هاي شهري، رفع مشکلات 
عمران��ي مح��لات و.... در قال��ب ط��رح 
اس��تقبال از بهار در دس��تور کار هريک از 
واحدهاي زيباسازي، عمران، ترافيک، خدمات شهري و فضاي 
سبز قرار گرفته است.شهردار کهريزک در تکميل اين خبر گفت: 
فعاليت هاي زيرس��اختي طرح اس��تقبال از بهار در قالب کاشت 
درختان، رفع معضلات ترافيکي و عمراني از ابتداي اسفند ماه 
تا نيمه اين ماه به اجرا در مي آيد و اقدامات زيباسازي و شستشو 

و رفت و روب شهر در نيمه دوم اسفند ماه اجرا مي شود. 

عل��ي کيوان��ي - ملارد ، فاز اول اجراي آبياري 
قط��ره اي در ب��اغ عمارت با حضور جناب آقاي 
خطيب��ي فرماندار محترم شهرس��تان ملارد ، 
جناب آقاي حس��يني امام جمعه محترم شهر 
ملارد ، جناب آقاي خراس��اني ش��هردار شهر 
ملارد، جناب آقاي نيرو مدير محترم آب و خاک 
سازمان جهاد کشاورزي استان تهران، جناب 
آقاي صارمي مديريت محترم جهاد کشاورزي 

شهرس��تان ملارد ، معاونين و مديران عامل ش��هرداري ملارد و 
کليه مس��ئولين محترم ش��هري افتتاح و مورد بهره برداري قرار 
گرفت . اين پروژه که مربوط به طرح هاي بخش خصوصي و در 
قالب طرح هاي اقتصاد مقاومتي است با هدف مصرف بهينه آب 
کش��اورزي اجرا ش��ده است .بخش اعظمي از اعتبارات اجراي اين 
پ��روژه از مح��ل کمک هاي بلاعوض دولتي )صندوق حمايت از 
توسعه بخش کشاورزي استان تهران (پرداخت خواهد شد.والباقي 

توسط سازمان پارکها و فضاي سبز شهرداري 
ملارد تامين اعتبار مي گردد.در ادامه فرماندار 
ملارد با اشاره به کاهش منابع آبي سطحي و 
زيرزميني افزود: در بخش کشاورزي با وجود 
مصرف درصد بسيار بالاي آب در روش هاي 
سنتي ، استفاده از سيستم هاي نوين کشت 
محصولات، مورد انتظار مي باشد .وي با بيان 
اينکه مصرف بهينه و حداکثري از آب موجود 
بايد در بين همه ي مردم نهادينه شود،تلاش جهاد کشاورزي براي 
اس��تفاده از روش��هاي نوين آبياري را مورد تاکيد قرار داد و افزود: 
کش��اورزان بايد به اس��تفاده از اين شيوه ها ترغيب شوند .در پايان 
مدير عامل سازمان پارکها و فضاي سبز ملارد بيان کرد : اجراي اين 
پروژه در راستاي نيل به اهداف مصرف بهينه آب و تاکيد بر وظيفه 
شهرداري به عنوان متولي حفظ و نگهداري باغات و توسعه فضاي 

سبزي در برنامه سازمان پارکها و فضاي سبز شهر مي باشد.

گيلان_فرح��ي؛ به گ��زارش روابط عموم��ي و اموربين الملل 
س��ازمان منطقه آزاد انزلي ،ايگور نيکلا نيويح وارونن ش��هردار 
ولژس��کي ولگاگراد روس��يه که به همراه رييس اتاق بازرگاني و 
هيات تجاري و اقتصادي اين ش��هر به منطقه آزاد انزلي س��فر 
ک��رده ب��ود در ديدار با مهندس مس��رور ريي��س هيات مديره و 
مديرعامل سازمان منطقه آزاد انزلي بر لزوم توسعه روابط همه 
جانبه تجاري و اقتصادي بازرگانان ايران و روسيه با بهره مندي 

از ظرفيتهاي منطقه آزاد انزلي تاکيد کرد .
مهندس مس��رور در اين ديدار ضمن ابراز تمايل به گس��ترش 
روابط بين ايران و روس��يه اظهار داش��ت : منطقه آزاد انزلي به 
منظور توسعه روابط تجاري و اقتصادي با روسيه و کشورهاي 
حاشيه خزر طراحي شده و در حال حاضر حجم مبادلات ايران با 
روسيه در حد مناسبي قرار ندارد و بايستي تمهيدات لازم جهت 
رش��د همکاريهاي اقتصادي دوکش��ور ايجاد شود که اين امر با 
زيرساختهاي ايجاد شده در اين منطقه و افزايش نشست هاي 
تخصصي هيات هاي دو کش��ور امکان پذير اس��ت و با اقدامات 
انجام ش��ده در حوزه تعاملات بين المللي درس��الهاي پيش رو 

ش��اهد افزايش مبادلات تجاري و توس��عه اقتصادي ايران با 
کشورهاي حاشيه خزر خواهيم بود.

 ريس هيات مديره سازمان در ادامه به مزيت هاي و پتانسيل هاي 
موج��ود در منطق��ه آزاد انزل��ي به عن��وان تنها منطقه آزاد ايران 
در حاشيه خزر اشاره کرد و افزود : مزيت هاي قانوني همچون 
معافيتهاي مالياتي ، کاهش عوارض گمرکي و قوانين حمايت 
از سرمايه گذاران داخلي و خارجي در اين منطقه برقرار است و 
دو شهرک صنعتي در اين منطقه با بيش از 120 واحد توليدي 
داخل��ي و خارج��ي در ح��وزه صنايع تکنولوژي هاي برتر توليد و 

صادرات در حال فعاليت مي باشند. 
وي در ادامه به فعاليت بورس اختصاصي کالاهاي استراتژيک 
از جمله آهن و گندم در منطقه آزاد انزلي اش��اره و خاطرنش��ان 
کرد : در محدوده س��رزميني اين منطقه دو بندر ش��امل مجتمع 
بندري کاسپين به عنوان بزرگترين مجتمع بندري ايران در خزر 
که امسال به بهره برداري ميرسد و بندر انزلي با قدمت 150 ساله 
قرار گرفته است و طرح هاي امکان سنجي شده براي سرمايه 
گذاري در بخش هاي ساخت اسکله ، سيلو ، انبار و حمل و نقل 

در مجتمع بندري کاسپين که با رويکرد صادراتي با کشور هاي 
حاش��يه خزر به خصوص روس��يه در حال ساخت و تکميل است 
تدوين ش��ده اس��ت که علي رغم درخواس��ت هاي متعدد براي 
س��رمايه گذاري در اين بندراولويت اين س��ازمان جذب سرمايه 
گذار خارجي است. مديرعامل سازمان منطقه آزاد انزلي در ادامه 
نشس��ت به قرار گرفتن اين منطقه در مس��ير کريدور هاي بين 
المللي اشاره کرد و افزود : قرار گرفتن منطقه در مسير کريدور 
نستراک و تکميل زير ساخت هاي حمل نقل ترکيبي آن موجب 
افزايش مبادلات تجاري در سطح کشور هاي حاشيه خزر ميشود 
و براي تکميل زير ساخت هاي کريدور شمال و جنوب ، دولت 
ايران اتصال خطوط ريلي سراس��ري کش��ور به بنادر منطقه آزاد 

انزلي را با سرعت در دست اقدام دارد . 
ش��هردار شهر ولژس��کي ولگاگراد روسيه با بيان اينکه اعضاي 
اي��ن هيات اقتصادي روس��يه تج��ارب زيادي در حوزه صنعت، 
تجارت و س��رمايه گذاري دارند اظهار کرد :معتقديم توس��عه 
روابط تجاري به س��ود ملت ها و دولت هاي دو کش��ور دوست و 
همس��ايه بوده و با توجه به وجود مش��ترکات بس��يار بين ايران و 

روس��يه بايد روابط بين دو کش��ور به صورت همه جانبه افزايش 
يابد. وي با اشاره به عرضه بسياري از کالاهاي ايراني در بازار 
روسيه به صورت غير مستقيم و با واسطه افزود :بايد شرايطي 
مهيا شود تا کالاهاي ضروري مورد نياز بازار هاي دو طرف به 
ويژه محصولات ايراني مانند غلات ، خشکبار، ميوه و سبزي به 

صورت مستقيم و توسط بازرگانان دو کشور مبادله شود. 

مدي��ر ش��رکت ملي پخش فرآورده ه��اي نفتي منطقه 
س��بزوار گفت: در يازده ماه س��ال 95 مقدار 550 ميليون 
ليتر نفت سفيد، نفتگاز و بنزين از انبار نفت سردار شهيد 
محمدياني منطقه س��بزوار خارج و در محدوده فعاليت 
منطقه سبزوار توزيع شده است.عيسي افتخاري در گفت 
و گو با خبرنگار تجارت در مش��هد با بيان مطلب فوق 
افزود: در يازده ماه س��ال جاري مقدار 550 ميليون ليتر 
انواع فرآورده هاي نفتي شامل بنزين، نفت سفيدو نفتگاز 
در شهرس��تان هاي س��بزوار، بردسکن، جوين، جغتاي، 
داورزن و خوش��اب و بخش��ي از شهرستان هاي استان 
خراس��ان ش��مالي توزيع شده اس��ت.وي اظهارداشت: 
عيس��ي افتخ��اري در ادام��ه گفت: از اي��ن مقدار حدود 
382 ميليون ليتر در س��طح منطقه س��بزوار و مابقي به 
اس��تانهاي مجاور حمل وتوزيع شده است.مدير منطقه 
سبزوار کاهش چهار درصدي مصرف براي نفت سفيد در 

سال جاري نسبت به مدت مشابه سال گذشته را اعلام 
کرد و گفت: در محدوده فعاليت منطقه س��بزوار بيش 
از 32 هزار خانوار مصرف کننده نفت س��فيد وجود دارد 
و در يازده ماه امس��ال 47 ميليون و 825 هزار ليتر نفت 
س��فيد از انبار نفت س��بزوار حمل و از طريق فروشندگي 
در س��طح منطقه توزيع ش��ده که نسبت به مدت مشابه 
س��ال گذش��ته بيانگر کاهش چهار درصدي مي باش��د.

وي خاط��ر نش��ان کرد: در اي��ن مدت مقدار حدود 138 
ميليون بنزين در منطقه مصرف ش��ده اس��ت که نسبت 
به مدت ياد شده در سال قبل علاوه بر رشد در مصرف 
CNG باز شاهد افزايش دو مميز هفت درصدي در اين 
فرآورده هس��تيم.افتخاري همچنين با اشاره به کاهش 
17 مميز شش درصدي نفت کوره در سال جاري گفت: 
در مصرف نفتکوره باتوجه به تبديل س��وخت، ش��اهد 
کاهش 17 مميز شش درصدي در اين بخش مي باشيم 
و در بخش گاز مايع نيز 11 هزار و 795 تن در س��طح 
منطقه توزيع و مصرف ش��د که نس��بت به دوره مش��ابه 
سال گذشته يک و نيم درصد کاهش داشته ايم.اين مقام 
مسول در پايان يادآور شد: با توجه به تعامل و همکاري 
اي��ن منطق��ه با ادارات و متصديان مجاري توانس��تيم با 
همدلي و تلاش مضاعف، س��وخت رس��اني مطلوبي را 

در سال 95 داشته باشيم.

اجراي طرح ترافيکي ويژه پايان سال در ايلام
ايلام - رئيس پليس راهنمايي و رانندگي 
استان ايلام از اجراي طرح ترافيکي ويژه 
ايام پاياني سال در اسفند ماه سال جاري 
در سطح استان خبر داد.به گزارش مرکز 
اطلاع رس��اني پليس، سرهنگ محسن 
ناص��ري گفت: اين ط��رح با هدف روان 
س��ازي ترافي��ک و جلوگي��ري از ب��روز 
گره ه��اي ترافيکي، ب��ا توجه به افزايش 
ترددهاي درون شهري و انجام خريدهاي 
نوروز در س��طح استان اجرا مي شود.وي 
افزود: در اين طرح خودروهاي پارک شده 
در ايستگاه وسايل نقليه عمومي و در پياده 
روه��ا و خودروهاي��ي که ب��ا توقف دوبل 
منجر به سد معبر مي شوند، برابر مقررات 

با آنها برخورد مي شود.

رئي��س پلي��س راهنماي��ي و رانندگ��ي 
اس��تان ايلام با اش��اره به اينکه توقف در 
محل ه��اي غي��ر مجاز و اختلال در عبور 
و م��رور مصداق بارز تضييع حقوق ديگر 
اس��تفاده کنن��دگان از راه اس��ت، گفت: 
رانن��دگان از پ��ارک خودروهاي خود در 
محل هاي غير مجاز و ايس��تگاه وس��ايل 

نقليه عمومي خودداري کنند.
س��رهنگ ناص��ري از عم��وم م��ردم 
تقاض��ا ک��رد در ص��ورت ام��کان جهت 
مراجعه به مرکز ش��هر از وس��ايل نقليه 
عمومي اس��تفاده نماين��د تا ب��ا همراهي 
مردم در روزهاي پاياني سال نيز ترافيک 
 روان��ي در معاب��ر درون ش��هري برقرار

 شود.

مدي��رکل دفت��ر برنامه و بودج��ه وزارت آموزش و پرورش با 
اشاره به ابهام در تامين اعتبار پاداش بازنشستگان 95 و 96 
از بازنشس��تگي بيش از 46 هزار نفر در س��ال آينده خبر داد. 
منصور مجاوري در گفتگو با ايلنا، درباره وضعيت بودجه وزارت 
آموزش و پرورش در س��ال آينده، اظهار داش��ت: براي پاداش 
پايان خدمت بازنشستگان وزارت آموزش و پرورش، همه ساله 
ذيل رديفي اين اعتبار در نظر گرفته مي شود؛ البته براي ساير 
دستگاه ها چون اعداد و ارقام پايين است و تعداد بازنشستگان 

آنها زياد نيس��ت، اعتبار آن را در س��ر جمع بودجه مي بينند. 
گفت: دولت يک سري سياست هايي را در تبصره هاي بودجه 
پيش بيني و مش��خص کرده که دس��تگاه هاي اجرايي از کجا 
تامين منابع کنند تا نس��بت به پرداخت پاداش و بازخريدي 
کارکن��ان اق��دام کنند. مج��اوري گفت: آموزش و پرورش در 
آب��ان و آذر ک��ه زم��ان فصل بودجه بود، بودجه مورد نياز براي 
پاداش بازنشستگان 95 و 96 را اعلام کرد، اما تا اين لحظه 

در لايحه بودجه اين اعتبار پيش بيني نشده است.

سرپرس��ت س��ازمان حج و زيارت از اعزام تيم مذاکره کننده 
ايران به عربس��تان و همچنين احتمال افزايش زائران حج 
تمتع آينده به 80 هزار نفر خبرداد و گفت: خواس��ته ايران از 
عربستان براي اعزام زائران به حج 96، امنيت و احترام زائران 
اس��ت که موضوع جديدي نيس��ت. حميد محمدي در گفتگو 
با ايرنا با بيان اينکه طرح توسعه مسجد الحرام پايان يافته و 
اين امر منجر به افزايش سهميه اعزام زائران کشورها خواهد 
ش��د، گفت: در آغاز عمليات اين طرح در حدود چهار س��ال 

پيش در اين مکان مقدس و به دليل کاهش فضا براي زائران 
20 درصد از سهميه اعزام زائران کشورهاي مسلمان به حج 
کاهش يافت که مجددا امسال به جاي اوليه خود باز خواهد 
گشت. وي با تاکيد بر مصوبه کنفرانس همکاري کشورهاي 
اسلامي درباره اعزام ها به حج براساس يک هزارم جمعيت هر 
کش��ور، گفت:  در صورت موافقت عربس��تان با خواسته هاي 
بحق کشورمان و براساس جمعيت فعلي ايران حدود 80 هزار 

نفر از زائران هموطن به حج 96 اعزام خواهند شد.

احتمال افزايش زائران حج تمتع به 80 هزار نفرابهام در تامين اعتبار پاداش بازنشستگان ۹۵ و ۹۶


